

Referat af beboerrådsmøde den 1. marts 2004

Tilstede:, Andreas (10, 5. th.) Anne (704), Christian B (306), Jesper (8, 2. th.), Lena (507), Espen (309), Britta (622) og Rasmus (10, 5. th.)

Afbud: Christian H (14, 3. th.), Anders (10, 5. th.) og Esther (8, 1. tv.)

1. Valg af dirigent

Jesper blev valgt.

2. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

3. Godkendelse af sidste mødes referat

Godkendt.

4. Meddelelser

- Netudvalget har bestilt nye switche, så netværket gerne skulle blive mere stabilt. Desuden har hjemmesiden: www.kollegiegaarden.dk fået ny webmaster – Thue fra 1. indre.
- Byggeudvalget har afholdt et stormøde (Til overraskelse for nogen skal kollegiet snart renoveres!) På mødet kom det frem at vuggestuen ikke kommer til at indgå i renoveringen. Se mere specifikt information under "Byggeudvalg" på hjemmesiden.
- Der er budgetmøde hos FSB den 31. marts 2004 kl. 14.
- Der er bygningsgennemgang mandag den 8. marts 2004 om formiddagen. Her vil en flok ingeniører og teknikere se på bygningerne.

5. Ansøgninger:

5.A. Ansøgning om fest på hverdag

Der er indkommet en ansøgning om at holde fest på en hverdag, nemlig tirsdag den 11. maj i Tarmen. Grundet de specielle forhold omkring ansøgningen gav Beboerrådet tilladelse til dette. Det blev præciseret overfor ansøgeren at denne hæfter ved sit depositum i forhold til gældende regler.

5.B. TDC

Festudvalget har sendt en ansøgning på 8100 kr. til Tour de Cuisine (TDC), dette beløb skal dække mad, præmier og drinksålere. Dette affødte en debat om festudvalget drift. Det indskræpes at festudvalget skal lave overskud på deres fester, dels for at dække løbende investeringer men også til opretholdelse af lager. Efter en afstemning om bevilling til drinksålere, blev denne del nedstemt med henvisning til at festudvalget selv må lave løbende investeringer. Christian 306 syntes det var en dårlig ide ikke at give drinksålere, idet han var af den opfattelse at festudvalget ikke behøver at give overskud, da kollegiefester er med til at skabe sammenhold på kollegiet, og derfor ikke nødvendigvis behøver at være en overskudsforretning. Vi imødekommer dog ansøgningen med en bevilling på i alt 3100 kr. til mad og præmie til TDC. Jesper kontakter festudvalget med et svar.

6. Klager:

6. A. Procedure ved indflytning

Der er indkommet en klage i forbindelse med en uheldig indflytning omkring renovering og tidsfrister. Vi beklager overfor klageren at værelset ikke var i bedre stand ved indflytning og at renoveringen trak ud. Vi kan dog ikke imødekomme et ønske om økonomisk kompensation. Det pointeres at kollegiets procedure skal være hurtigere til at godkende og renoverer værelser i forbindelse med ud- og indflytning. Jesper taler med Arno. Desuden laver Espen et udkast til en mere specificeret procedure. Rasmus sender et svar.

6.B. Støj

Vi har modtaget en ansøgning fra en utilfreds beboer, der mener at der har været for meget larm og støj i forbindelse med fest både i Tarmen og på flere køkkener. Beboeren efterlyser en festpolitik. Det har vi allerede, den kan ses på hjemmesiden under "Om Kollegiegården". Det må accepteres at fester er en del af kollegielivet, og derfor agter beboerrådet ikke at gøre noget ved denne klage. Rasmus sender et svar.

7. Forslag:

7.A. Indgang til cykelopbevaringsrum fra mellemgang – Der er indkommet et forslag om at sætte døre op, så der bliver mulighed for gennemgang mellem gangen ved lejlighedsfløjen og cykelrummene. Vi opfordrer forslagsstilleren at snakke med Arno om omkostninger i forbindelse med opsætning af døre med lås, og herefter vende tilbage til Beboerrådet.

7.B Automatsæbe i vaskeriet

Beboerrådet ser en fordel i at der kommer automatisk dossering af sæbe i vaskeriet. Det søges at finde en løsning hvor et firma sætter et anlæg op, mod at vi køber sæben hos samme firma. Andreas undersøger mulighederne for en sådan opsætning, både med hensyn til anlæg, montering, priser og sæbetyper.

7.C Rengøring

Der er pt. 3–4 køkkener der ikke får rengøring, grundet at gangen ikke overholder brandreglerne. Britta (Bong) går fra tid til anden en uanmeldt tur og tjekker om køkkenerne overholder brandreglerne. Vi kan kun igen opfordre til at alle holder køkkener og gange i orden i forhold til brandsikkerheden. Først når alt er i orden på hele kollegiet kan vi søge om at få de gule felter igen.

8. Kommunikation til/med beboerne

Espen holdte et oplæg om mulige forbedringer. Efter en diskussion blev vi enige om at styrke hjemmesiden, fx med følgende tiltag:

- Flere billeder på hjemmesiden
- Mulighed for nyhedsmails
- Forslagskasse
- Ganghjemmesider
- Et punkt beskrivende strukturen på kollegiet

Desuden skal nye beboere få et brev med informationer om kollegiet, og mulighed for at få en guidet tur. Der skal desuden laves en pjece om hvad beboerrådets arbejde og rolle er. Det blev også besluttet at referater stadig skal omdeles på køkner og opgange. Espen laver en ønskeliste til webmasteren.

9. Regler for ventelisten

Fremlejerepræsentanten har et oplæg til nye regler klar, men kunne desværre ikke være med på mødet. Punktet blev udskudt til det kommende møde.

10. Introduktionsmøde for nye beboere

Rygterne forlyder at nogle arbejder på et introduktions møde for nye beboere. Beboerrådet vi gerne være med i informationsdelen. Vi opfordrer festudvalget til at arbejde videre med et sådant tiltag.

11. Tarmen

Det har været uformelle klager omkring procedure ved leje og levering af Tarmen. Jesper følger op i forhold til Tarmbosserne. Det foreslås desuden at man på hjemmesiden kan se om Tarmen er ledig.

12. Ny sekretær

Rasmus trækker sig da han snart er færdig med studiet. Den nye sekretær bliver Espen 309 som overtager posten i løbet af marts.

13. Eventuelt

Britta (Bong) ansøger om 2 kasser øl, mod at et udvalg fra 6.indre gør rent, maler og sætter poolrummet lidt i stand. Beboerrådet syntes det var en god ide, og gav grønt lys!

På vegne af Beboerrådet

Rasmus 10, 5. th. (lokal 370)